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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a siklósi kórház sorsa?" címmel a Házszabály 91 .E-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

dr. Molnár Lajos
egészségügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2004. évi kórház privatizációs népszavazás előtt alig néhány nappal vásárolta meg -
tudomásom szerint - egy ingatlan hasznosító cég a siklósi kórházat . Az akkori
megállapodás egyik feltétele volt, hogy 10 évig az intézmény kórházként fog működni .

A közelmúltban olyan információk láttak napvilágot (pl . : Magyar Nemzet július 21-i
száma) miszerint a siklósi kórház elveszti kórház funkcióját és idősotthon lesz belőle .

Kérdezem Miniszter Urat:
Megmarad-e a siklósi kórház, kórház funkciójában?
Mi igaz azokból az állításokból, miszerint más fajta hasznosítása lesz az intézménynek?

Várom megtisztelő válaszát!
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